
Z Á P I S 

 20. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 20. října 2020 od 14:00 hodin  

v kanceláři starosty města  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 20. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Stavba koridoru Soběslav – Doubí (návštěva staveniště) 

2. Komise rady města 

3. Rozpočtové opatření č. RM 4/2020 

4. Výběrové řízení - hřiště 

5. Senior-dům Soběslav – pořízení podlahového mycího stroje 

6. Průmyslová zóna Soběslav 

7. Letní koupaliště 2020 – předběžné vyhodnocení hospodaření 

8. ZŠ – opatření MŠMT a podzimní prázdniny 

9. APLA Jižní Čechy, z. ú., Tábor – vyjádření města k potřebnosti sociální služby 

10. Pozemky, smlouvy 

a) MS/02/2020 – Ing. Pantoflíček, Soběslav – dodatek č. 1 (nástavba MŠ Nerudova) 

b) OOSM/46/2020 – majetkoprávní vypořádání bytových jednotek v domě čp. 151  

v Soběslavi 

c) OOSM/85/2020 – JčK, SÚS ČB – smlouva o zřízení služebnosti 

d) FO/19/2020 – SMS, s. r. o. – dohoda o ukončení mandátní smlouvy; příkazní smlouva 

11. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 19. jednání RM ze dne 6. října 2020 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena 

Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Stavba koridoru Soběslav – Doubí (návštěva staveniště), návštěva ČOV 

Z důvodu přijatých nařízení vlády se návštěva stavby železničního koridoru nekonala, 

uskuteční se v náhradním termínu, pravděpodobně 18. 11. 2020. Členové RM navštívili areál 

Čistírny odpadních vod Soběslav s novým zařízením (kalové hospodářství, ASŘ, …). 

S kompletním provozem ČOV je seznámil pracovník Čevak, a. s., Ing. V. Fučík.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/269/2020. 

2.  Komise rady města 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Rada města diskutovala o činnosti jednotlivých komisí RM. Mgr. A. Krejčová dále 

informovala o přípravě akcí v době adventu včetně rozsvícení vánočního stromu 

projednávaných Komisí kultury, školství a cestovního ruchu. K činnosti komisí se RM vrátí 

ještě na některém z dalších jednání. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/270/2020. 
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3.  Rozpočtové opatření č. RM 4/2020 

Předložila: Mgr. Lucie Krejčí – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: FO/18/2020 

Předložen návrh na změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. RM 4/2020 

zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/271/2020. 

4.  Výběrové řízení - hřiště 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

V návaznosti na minulé jednání RM předložena informace o průběhu výběrového řízení. 

Komise doporučila jako vítěze firmu Sport-Technik Bohemia, s. r. o., Praha. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/272/2020. 

5.  Senior-dům Soběslav – pořízení podlahového mycího stroje 

Předložil: Ing. Radek Bryll 

Příloha: KT/26/2020 

Předložena žádost ředitelky Senior-domu Soběslav Ing. Ziny Petráskové o souhlas 

s pořízením podlahového mycího stroje vybraného v rámci poptávkového řízení. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/273/2020. 

6.  Průmyslová zóna Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Výstup z jednání zástupců RM a zástupců petičního výboru 

V návaznosti na usnesení RM č. 19/260/2020 z 6. 10. 2020 informoval Mgr. Petr Lintner  

o jednání s petičním výborem, které zastupoval Ing. P. Plát, Z. Rux a G. Pospíšilová. 

Výstupem z tohoto jednání uskutečněného 13. 10. 2020 je záznam (viz příloha), který bude 

zveřejněn v Hlásce a zaslán členům ZM.  

RM se dále shodla na svolání jednání se zástupci firmy Exprin z důvodu zjištění aktuálních 

informací o dalším postupu přípravy PZ.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/274/2020. 

7.  Letní koupaliště 2020 – předběžné vyhodnocení hospodaření 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Vyhodnocení hospodaření letního koupaliště v roce 2020 

Předložena zpráva o provozu a hospodaření letního koupaliště v letošním roce zpracovaná 

jednatelem SMS, s. r. o., p. Vladimírem Faladou. Koupaliště navštívilo 21.384 návštěvníků. 

Předpokládaná ztráta provozu činí cca 250 tis. Kč. Část ztráty bude hrazena ze schváleného 

rozpočtu města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/275/2020. 

8.  ZŠ – opatření MŠMT a podzimní prázdniny 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/86/2020 

Předložena informace o přerušení školní výuky ve dnech 26. a 27. 10. 2020 a přerušení 

činnosti školní družiny a školní jídelny o podzimních prázdninách v době od 29. do  

30. 10. 2020. 

9.  APLA Jižní Čechy, z. ú., Tábor – vyjádření města k potřebnosti sociální služby 

Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 

Příloha: SZO/8/2020 
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V souvislosti s tvorbou sítě sociálních služeb Jihočeského kraje předložena žádost o vyjádření 

RM k potřebnosti sociální služby podle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, 

poskytované organizací APLA Jižní Čechy, z. ú., Tábor. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/276/2020. 

10. Pozemky, smlouvy 

Ing. Pantoflíček, Soběslav – dodatek č. 1 (nástavba MŠ Nerudova) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: MS/02/2020 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/277/2020. 

Majetkoprávní vypořádání bytových jednotek v domě čp. 151 v Soběslavi 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/46/2020 

Předložen návrh postupu majetkoprávního vypořádání výše uvedených bytových jednotek. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/278/2020. 

JčK, SÚS ČB – smlouva o zřízení služebnosti (chodníky Tyršova a K Sedlečku – 

pozemek p. č. 3977/1 a 3979/1 v k. ú. Soběslav) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/85/2020 

Předložen návrh výše uvedené smlouvy o zřízení služebnosti. Služebnost se zřizuje 

bezúplatně. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/279/2020. 

SMS, s. r. o. – dohoda o ukončení mandátní smlouvy; příkazní smlouva 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/19/2020 

Předložen návrh dohody o ukončení mandátní smlouvy a návrh nové příkazní smlouvy na 

správu, údržbu a provoz bytových a nebytových prostor ve vlastnictví města Soběslavi, 

s účinností od 1. 1. 2021. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/280/2020. 

11. Různé 

Strabag, a. s., Praha, provozní jednotka Soběslav – dodatek č. 1 k SOD (výuková 

cyklistická a bruslařská dráha) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Dodatek ke smlouvě 

Předložen návrh výše uvedeného dodatku č. 1. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/281/2020. 

Výběrové řízení na akci „ČOV Soběslav – obnova odvodnění kalu II. etapa“ 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení na doplnění technologie kalového 

hospodářství. Komise doporučila jako vítěze firmu Čevak, a. s., České Budějovice. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/282//2020. 
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Rezignace Ing. M. Kákony na funkci člena Zastupitelstva města Soběslavi 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Oznámení rezignace 

Předloženo oznámení rezignace Ing. M. Kákony na funkci člena zastupitelstva města ze dne  

15. 10. 2020. V souladu s ustanovením § 55 odst. 2 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, zaniká mandát dnem doručení, tedy  

15. 10. 2020. Na uprázdněný mandát nastupuje náhradník – Jan Černý (Piráti pro Soběslav),  

a to dnem 16. 10. 2020. 

Na základě výše uvedeného předložen návrh pověření tajemníka MěÚ Ing. R. Brylla předat 

osvědčení o členství v Zastupitelstvu města Soběslavi panu J. Černému. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 20/283/2020. 

Dále RM vzala na vědomí informaci místostarosty města týkající se: 

 Nabídky uvolněného bytu v domě čp. 119/II v ulici Na Pískách učiněné bratrům 

Červenkovým s podmínkou uznání finanční pohledávky vůči městu a závazku jeho 

postupného splácení. Současně s touto nabídkou učiněna nabídka zajištění pracovního 

poměru na SMS, s. r. o. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. P. Valeš 

 Informoval o nabídce pana Hrona, Soběslav, na osvětlení sochy sv. Floriána na 

městské kašně. Mgr. P. Valeš zajistí technickou správu k této nabídce, která bude 

předána pracovníkům památkové péče k vyjádření. 

Mgr. A. Krejčová 

 Požádala tajemníka MěÚ prověřením možnosti zajištění sociální pomoci (kurátor) 

bratrům Červenkovým. Možnost prověří tajemník MěÚ prostřednictvím SZO MěÚ. 

 Informovala o předání cenové nabídky na obnovu části světelných řetězů a doplnění 

výzdoby vánočního stromu místostarostovi města. Místostarosta města zajistí 

vystavení objednávek na zmíněnou výzdobu. 

Mgr. M. Pánek 

 Informoval o omezení provozu jednotlivých sportovišť ve sportovním areálu města 

v souvislosti s přijatými mimořádnými opatřeními Vlády ČR. 

M. Turek 

 Představil možnou podobu infokiosku na připravovaném dopravním přestupním 

terminálu. 

 

Jednání RM skončilo v 17:30 hodin.  

 

 


